
Presidiumvergadeirng

VERSLAG

Vergadering van zondag 29 november

Aanwezig: Jorien, Mattia, Lore, Thomas, Pieter V.H., Michaël D., Michaël M., Vincent, Yana, Joris T.,
Simon, Pieter V., Peter, Vinnie, Hanne, Christophe D., Natascha, Sander, Lynn, Christophe
B., Koen, Gert, Sanne, Jeroen, Tim

Verontschuldigd: Karel, Stijn, Maarten, Joris B.

Afwezig: Nils

De vergadering wordt geopend om 22.06u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd, na het toevoegen van het aperitiefconcert bij komende activiteiten en het puntje
Acco.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd. Bij het kernraadverslag van 19 november wordt nog
opgemerkt dat Toon niet verantwoordelijk was voor het verliezen van de kan, maar de eventuele kosten wel zal
betalen.

Actiepunten: part I

NOG TE DOEN

Actiepunt uit te voeren door tegen
Evaluatie Filmavond Herfst Janne 18/10/2009
Evaluatie t-shirts en linten op docuwiki Hanne 18/10/2009
Evaluatie 24u-loop Sander 02/11/2009
banner in orde brengen Lore 15/11/2009
Bolderkar herstellen Jorien 15/11/2009
IFB t-shirts regelen Sander 15/11/2009
Livingblad up to date houden Mattia 15/11/2009
voor een nieuw bordje zorgen Christophe B., Mattia, Michaël M. 15/11/2009
Evaluatie (zaal)voetbal Sport 29/11/2009
Evaluatie Cultuurtweedaagse Scandinavië Annelies 29/11/2009
Evaluatie Pinpongtoernooi Sport 29/11/2009
Geld van de Living tellen Materiaal en Thomas 29/11/2009
naar departementen gaan voor subsidie Maffe experimenten Jorien, Mattia en Vincent 29/11/2009
Uitnodiging lenteconcert naar proffen sturen Thomas 29/11/2009
Podiumelementen regelen voor festival Jorien 30/01/2010
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GEDAAN

Actiepunt uit te voeren door tegen
Codices aankopen indien nodig Cantus 28/09/2009
Verzekering zoeken en regelen Sanne 30/09/2009
Toffe Proffen regelen PR-intern 18/10/2009
Activiteiten van heel het semester op de site zetten Posten 25/10/2009
horen achter verlengkabel Thomas 02/11/2009
Winagenda’s op docuwiki Redactie 02/11/2009
Evaluatie mexicaanse eetavond Pieter V.H. 15/11/2009
Evaluatie Picantus Cantus 15/11/2009
Evaluatie pokeravond Jeroen 15/11/2009
kabeltjes kopen Vincent 15/11/2009
Navragen of het mogelijk is fatsoenlijk film te spelen in het RC Michaël M. 15/11/2009
Tegen Steven van Alma zeggen dat hij niet dubbel mag boeken Michaël M. 15/11/2009
textiel wassen Sofie en Lore 15/11/2009
Vergoedingen shiften TD doorsturen Vinnie 15/11/2009
Evaluatie Après Ski und Nieuwjaarsbarh Michaël M. 29/11/2009
Evaluatie karaokebar bar 29/11/2009
Evaluatie Spelletjesavond Jeroen 29/11/2009
lichtjes en verlengkabel halen Michaël D. 29/11/2009
Waarborg Ons Huis ophalen Michaël D. 29/11/2009
Cursus Rode Kruis zoeken Vinnie 1/12/2009

Mededelingen

• 4 december is de deadline voor de Skireis inschrijvingen. Hierna kan je misschien nog mee, maar dat is niet
zeker. Spoor iedereen nog aan zich op tijd in te schrijven!

• KBC wordt onze hoofdsponsor voor e1000. PR zit nu aan zijn begroting. Het logo komt op de kalender,
de website, winagenda, affiches... Vincent zal het telkens doorgeven, maar houd dit ook in je achterhoofd.

• Scientica is nu een vzw, Geert is de voorzitter.

• De bolderkar is nog steeds stuk, denk hieraan als je een activiteit organiseert.

• Wim Sips stapt uit het presidium.

• Woensdag is het OWG vergadering.

• Er komt binnenkort waarschijnlijk een EHBO cursus vanuit LOKO. Je kan ook via het Rode Kruis gratis
een individuele cursus volgen. Het is mogelijk een eenmalige les te vragen voor een tiental mensen. Dit is
dan wel tegen betaling. Er is zeker interesse vanuit het presidium. We wachten nog af wat er vanuit LOKO
komt.

• Nathan heeft bijna permanent een auto.

• Er komt een werkgroep rond duurzaamheid vanuit LOKO.

• De vice-rector en rector komen volgende week langs op de LOKO-AV, mensen mogen hun vragen doorgeven.

• Er komt een sociaal vertegenwoordiger van de faculteit. Dit is liefst niet iemand die zich met onderwijs bezig
houdt. Deze persoon wordt ook op het bureau sociaal verwacht. Mensen met interesse kunnen dit laten
weten.

• De Christmas Lecture gaat dit jaar door op 12 december, het wordt een lezing over genetica. De receptie
achteraf is lekker decadent.
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Voorbije activiteiten

(zaal)voetbal: Er was niet veel volk, maar het was wel heel leuk. (Kernraad verslag 19 november)

spelletjesavond: Alles was in orde. Er is wel wat drank over, maar dit zal wel op geraken op een volgende
spelletjesavond. Als je de WAAG vastlegt, zeg gewoon dat het voor ‘Wina’ is en niet dat het voor ‘Wina
GAK’ of ‘Wina EJW’ is. (Kernraad verslag 19 november)

BVP-sessie: Het was goed en we bedanken Thijs.

Après Ski und Nieuwjaarsbahr: Het oefennieuwjaar was heel leuk. Het was een late bar. (Kernraad verslag 19
november) Alles was in orde.

Cultuurtweedaagse Scandinavië: Het eetstandje is enkel op maandag doorgegaan. Het weer was echt enorm
slecht en daardoor is het dinsdag niet doorgegaan. Dit was een goed idee. We moeten oppassen met
eetstandjes zo laat te doen. Het succes is afhankelijk van het weer en mensen staan niet graag in de kou
shiften te doen. Als posten dit toch nog zo laat op het jaar willen blijven doen en ze vinden er mensen
voor, kunnen ze dit wel doen. De J&B bekertjes zijn op. We kunnen er via Guido hopelijk nog krijgen. De
opruimshift van de filmavond was niet ingevuld. Er is niet veel uitgegeven. Het zwemmen was begroot op
25 mensen, er waren er uiteindelijk 15. Daardoor heeft cultuur gewoon wat minder uitgegeven. (Kernraad
verslag 27 november) Het mag geen gewoonte worden dat gangmensen na een filmavond opruimen.

pingpongtoernooi: Er was acht man, dit lijkt ons een goed aantal voor een sportactiviteit. Glen heeft het
toernooi gewonnen. (Kernraad verslag 27 november) Er zijn geen foto’s genomen. Dit is vaker zo voor
kleinere activiteiten. Een aantal mensen vindt dit wel jammer.

Karaokebar: Er is veel misgegaan. Er was geen beamer gehaald, maar het zou ook gevaarlijk zijn geweest om
zoiets kostbaars in het midden van de bar te zetten. De sleutel was niet gehaald. De security heeft geen
sleutel, dus men heeft uiteindelijk Steven gebeld. Hij is speciaal afgekomen, maar was zeer slechtgezind.
Karaoke is misschien niet zo’n goed thema voor een bar. (Kernraad verslag 27 november) Er is ook tijdens
de opbouw veel vergeten. Karaoke is technisch lastig en veel werk en sommigen vinden het daarom geen
goed thema. Anderen vinden het wel de moeite waard en ook leuk. Er wordt gepeild naar de interesse, maar
de meningen zijn verdeeld. Het is dus aan het bartteam van volgend jaar om te beslissen of ze dit willen
doen. Er was ook een slechte communicatie binnen bar over de karaokebar.

Komende activiteiten

Cantusklas: Het enige dat moet gebeuren is drank gaan halen en de sleutel van de WAAG gaan halen. We kunnen
vragen aan de WAAG of we de sleutel mogen houden, de dag daarna is het immers LAN-party. (Kernraad
verslag 27 november) Er zijn momenteel 28 inschrijvingen. Presidiummensen kunnen zich nog inschrijven,
maar misschien komt er ook nog een aparte cantusklas voor het presidium. Als Nathan een auto heeft kan
er ook meteen drank meegenomen worden voor in de Living.

Ropeskipping: Er is gevraagd om te mailen naar sport@wina.be, maar dit hebben nog niet zo veel mensen gedaan.
(Kernraad verslag 27 november) Ook het presidium moet mailen naar sport! Het zal doorgaan in de Sporthal
van Heverlee.

LAN-Party: Alles komt normaal in orde. Er zullen hamburgers verkocht worden, eventueel kunnen we ook de
balletjes van de Ikea verkopen. (Kernraad verslag 27 november) Er is voorbarig gezegd geweest dat alles in
orde komt, maar webteam had nu eenmaal gezegd dat alles in orde was. Joris B. kan misschien niet op de
opbouw zijn. Dan moeten er andere mensen van webteam speciaal komen. Het materiaal is ook nog niet
aangevraagd. Er zijn nog een paar shiften leeg. Het is allemaal ook wat laat geregeld. De communicatie
tussen GAK en webteam verliep niet zo goed.
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Sint: De Sint moet in de les zeker ook melden dat iedereen hun roddels kan doorsturen naar sint@wina.be. Er
moet nog snoep gekocht worden. Er is nog niemand om Sint en Piet te spelen, dit moet niet per se iemand
van het presidium zijn. (Kernraad verslag 27 november) Er zijn twee momenten waarop er binnengevallen
wordt in de lessen en ook in oefenzittingen. Morgen wordt er snoep gekocht. Als de Sint ook op activiteiten
moet langskomen, moet dit op voorhand gevraagd worden. Nu kan de Sint niet op de quiz komen, want
Geos heeft het sintenpak al geleend. Ook de proffen krijgen iets van Sinterklaas, maar verkleed langsgaan
lijkt niet nodig. Er zijn nog bijzonder weinig roddels, maar dit komt meestal tegen de bar wel in orde

Provinciezuip: Er was eerst geen tekstje, op het laatste moment is er toch nog een geschreven. Redactie kan
best ook steeds nakijken of er tekstjes zijn die ontbreken. Eventueel kunnen ze er dan eentje zelf schrijven.
(Kernraad verslag 27 november) Karel heeft wel laten weten dat er geen tekstje was. Dit mag redactie zeker
blijven doen.

Quiz: Alles zal wel in orde komen. Er kan misschien een topic op het forum komen waarin mensen naar een ploegje
kunnen zoeken. (Kernraad verslag 27 november) Er is een testquiz geweest, deze was heel leuk. Het niveau
ligt wel wat lager dan vorig jaar. Hanne gaat woensdag winkelen voor prijzen. Er komen op de quiz ook wat
koekjes, bier en chips. Tom Troch heeft wel wat geholpen, het is de bedoeling zijn hulp wat af te bouwen.
Dat betekent dat je heel het jaar door eigenlijk al aan de quiz moet werken.

Aperitiefconcert: Scientica organiseert een aperitiefconcert. Er komt een jazz bandje spelen. Er komen deftige
hapjes en schuimwijn. De inkom bedraagt e2. Vanaf volgend week komt het in de winagenda. Er staat al
wel iets op de site. Er is tot nu toe weinig reclame gemaakt, we zien het niet echt goedkomen. De begroting
is niet langs de PV geweest, want ze vragen hiervoor geen geld aan de kringen. Het geld komt van CuDi.
Op de AKV is de begroting wel goedgekeurd. Niet iedereen vindt dit goed en vindt dat de PV dit moet
goedkeuren. We wilden met het nieuwe systeem immers meer controle op Scientica. Nu ziet het er naar
uit dat Scientica weer verlies gaat maken. Het is de taak van de Scientica vertegenwoordigers om Scientica
te controleren en het is te lastig om alles eerst langs alle PV’s te laten passeren, dan valt de taak van de
vertegenwoordigers ook helemaal weg.

Kerstcantus: Alles komt in orde. Er worden kotsemmers voorzien. Mensen moeten zich inschrijven, anders mogen
ze niet binnen.

Sinterkerstbar: Bartteam moet hiervoor niets speciaals doen. GAK zorgt voor de Sint en de roddels. Het vat is
waarschijnlijk bij bar begroot, maar dat wordt nog nagekeken.

Filmavond: cultfilms: De films worden The Big Lebowski en C’est arrive pres de chez vous. Het zijn maar 2
films, want de blok nadert al. Hanne gaat proberen speciale limonade vast te krijgen.

Kerstfeestje: De offerte van alma is binnen. We gaan waarschijnlijk e15 of e16 vragen. Er is nog niets voorzien
voor vegetariërs. Er wordt nog nagevraagd of kroketten mogelijk zijn. Volgende week wordt er al gestart
met de kaartenverkoop.

Winagenda

Een editie van de huidige Winagenda’s kost e66, vorig jaar lag het bedrag rond de e22. Als we zo verder gaan
komen we uit op een begroting die veel lager ligt dan -e600. We streven liever naar onze begroting, dus moet
er iets veranderen. We kunnen besparen op de nietjes of het lettertype kleiner maken of het aantal pagina’s
verminderen of de oplage verminderen. Deze discussie valt niet goed te voeren als je de exacte kosten niet weet.
Thomas zal tegen volgende week de exacte prijzen proberen te weten te komen. Acco communiceert hierover
echter niet zo goed. We gaan deze week al de oplage verminderen en het aantal pagina’s verminderen en kijken
hoeveel minder het dan kost.

Als we de oplage verminderen moet dit in het sponsordocument ook aangepast worden.

Redactie kan best meer nakijken of alle activiteiten er in staan. De openingsuren van de CuDi moeten ook op de
kalender komen.

De winagenda’s krijgen veel positieve commentaar.

4



Acco

Er is een evaluatievergadering geweest, waar enkele problemen op zijn gemeld. Er waren problemen met pdf’s,
maar hier is nog geen goede oplossing voor. Het helpt al als je je pdf anders aanmaakt. Als je je drukwerk
doormailde, werd het vaak niet gedrukt. Hier wordt nu goed op gelet. De facturatie was heel laat, dit zal moeilijk
blijven voor Acco. Bij Alpha Copy was er een blad dat je steeds invulde in plaats van de bestellijsten van Acco.
Nu zal je ook bij Acco een blad krijgen, eentje voor degene die bestelt, eentje voor Acco zelf en eentje voor de
persoon die de bestelling afhaalt. Het is misschien ook handig om een richtprijs op dit blad te zetten. Wij hebben
geen btw-nummer, dit moet je dus niet invullen op het blad. Voor het kringboekjes vraagt Acco 48 uur tussen het
indienen en het afhalen te laten. Het weekend telt hierin niet mee. Dit is voor ons echt niet haalbaar en wordt
nog gemeld. Van 12 tot 19 december is het druk in Acco, probeer hier rekening mee te houden. Momenteel zit
vooral Wina met veel problemen. De andere kringen drukken niet zo veel bij Acco en zijn wel tevreden. CuDi is
ook niet zo tevreden. De samenwerking met Acco is al wel fel verbeterd tegenover het eerste semester.

Varia

• Er wordt het idee geopperd om een stijldanscursus te geven voor het galabal. Dit kan in de weken ervoor of
vlak voor het galabal zelf. Vinnie neemt het mee naar de werkgroep.

• Er wordt nog eens aan grafisch gevraagd om het kerstkaartje in orde te brengen.

• Thomas zet een financieel overzicht op de wiki.

• Materiaal en Thomas regelen hun actiepuntje.

• Alle posten moeten hun activiteiten tegen het tweede semester zeker vastleggen. Zodat de kalender afgewerkt
kan worden. Ook de begrotingen moeten zeker vastliggen.

• Deze week is het de laatste cursusdienst.

• Er komt een uploadapplicatie voor de proffen op de CuDi-site. De site wordt ook aangepast, het systeem
om cursussen te bestellen van vorig jaar komt terug. Peter gaat proberen ook een applicatie te maken om
zelf iets voor de CuDi in te dienen.

• Op de volgende PV wordt kiescomité verkozen, mensen die niet meer willen opkomen in een ploeg kunnen
zich hiervoor kandidaat stellen. Er wordt ook geëvalueerd op de volgende PV. De posten moeten best op
voorhand eens samenzitten of mailen. Op de docuwiki staat een template voor de evaluatie. Zet je evaluatie
ook meteen op de docuwiki.

Actiepunten: part II

Actiepunt uit te voeren door tegen
kalender ontwerpen grafisch 13/12/09
kerstkaartje maken grafisch 13/12/09
guido contacteren voor J&B bekertjes PR 13/12/09
het aantal gekochte drank aan Thomas doorgeven materiaal 13/12/09
geld tellen van de Living Thomas 13/12/09
financieel overzicht op de wiki zetten Thomas 13/12/09
postenevaluatie houden posten 13/12/09

De vergadering wordt gesloten om 23.28u.

Sanne Leenders (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op zondag 13 december om 21.00u in de Winaliving.
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